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Ordinært møde torsdag den 24. oktober 2024 kl. 16 - 18, skolens administration 
 

Elevrepræsentanter 

Oliver Kofoed – 5A (formand for elevrådet), Melak Tesfaldet – 7B (næstformand) 

 

Forældrerepræsentanter 

Alice Marie Andersen (forperson, mødeleder), Kristoffer Seegelke (næstforperson), Kim Pedersen, Peter Vomb, Loa Rosenberg, Mar-

tin Løike Ottosen, Klaus Rønne Jensen 

 

Suppleant: Mikail Glitzky 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Merethe Rosengreen, Lena Dahl Stærke 

 

Ledelsesrepræsentant, sekretær for skolebestyrelsen  

Pernille Rigstad (skoleleder) 

 

Evt. fraværende : Kristoffer Seegelke (Mikail G. indkaldt som suppleant), Martin Løike Ottesen, Melak Tesfaldet  

-  

Punkt 
& tid 

Emne 
Orientering (O), drøftelse (D) 
eller beslutning (B) 

Referat 
Opsummering, konklusion, opfølgning 

1 1600 Godkendelse af dagsorden, 
herunder præsentation (B) 
 

Skolebestyrelsens medlemmer præsenterede sig. 
Dagsorden godkendt. 

2 1610 Meddelelser (O)  
- Fra forperson 

- Fra øvrige medlemmer, 

særligt eleverne 

- Fra ledelsen 

Forperson: 
Den 22. – 23.  november er der årsmøde i Skole og forældre i Nyborg. Alice har meldt sig og 
andre er meget velkomne  
Elevråd: 

- 4B mere spisetid 
- Elevrådet er imod, at telefoner låses inde, og flere klasser bliver sure, hvis de 

ikke må bruges i frikvarterene 
- Elevrådet ønsker, at der også kommer en Elevernes dag (en hyggedag med 

fritime, en dag hvor lærerne kun må sige ja, noget ikke kedeligt, selv 
bestemme hvornår man har fri). 

- Net på målene i trekanten og ved kunstgræsbanen. Det har været sagt mange 
gange. 

- Flere fodboldbaner 
- Flere bat og bolde og store bolde, da de bliver væk og andre elever tager dem. 

 
Ledelsen: 
Det forventes at der kommer en ny lov med ændring i forhold til elevernes timetal og fag. 
F.eks bliver sprogfagene startet et år senere. Idræt i overbygning går tilbage til det gamle 
timetal, altså 2 lektioner om ugen. Noget undervisningstid kan puljes og veksles til andre 
ting. I nogen sammenhænge får skolebestyrelserne mere indflydelse. 
Vi er i proces omkring princip for devices. Elevråd og personalegruppen er blevet hørt.  
Princippet skal vedtages i skolebestyrelsen i dette skoleår 
Der er en formodning om at kommunalbestyrelsen i slutningen af november beslutter at 
flytte M-klasserne tilbage til Paradisbakkeskolen 1. januar. 
Økonomien – ser ganske fornuftig ud. Lige nu holder vi igen for at samle midler til næste år. 
Vi har valgt at genopslå mellemlederstillingen. Derfor ser vi ind i en periode hvor der mang-
ler ledelse. Catja fra Slusen træder til og hjælper i en periode. Vi håber, at have en ny mel-
lemleder 1. januar. 
 

3 1625 Møderække for skolebesty-
relsen (D/B) 
 
Bilag 

Møderækken er godkendt med en rettelse. 2024 ændres til 2025. 
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4 1630 Ordvalg: Formand / forper-
son / forkvinde (D/B) 

- Drøftelse og afklaring 

-  

Skolebestyrelsen er enige om, at den, der har opgaven,  selv vælger sin titel. 

5 1640 Elevfravær (O) 
- Skoleåret 23/24 
- Skoleåret 24/25, 3. 

kvartal 
- Indsatser, handleplan 

skoletilvær 
 
Bilag 

 

Pernille gennemgik skolens elevfravær og handlingsplan i forhold til bedre tilvær. 
 
HRS ligger godt i forhold til resten af kommunen, men lidt højt i forhold til resten af landet. 
 
Det er vigtigt at børnene kommer i skole både af hensyn til det sociale og det faglige. 
 
Bestyrelsen drøftede de forskellige former for fravær. 
 
 

6 1700 Revidering af Princip for 
hytteture, lejrskoler og 
lignende (andre udenøs 
ture) (D/B) 

- Fremlæggelse af for-
slag 

- Dialog, beslutning 
- g 

Bilag 
 

Pernille fremlagde forslaget til princip for hytteture, lejrskoler og lign. 
 
Alice motiverede det nye forslag. 
 
Bestyrelsen debatterede de økonomiske udfordringer i forbindelse med ture med overnat-
ning og væk fra øen og dilemmaerne i at gøre det rigtige for børnene. 
 
Bestyrelsen vedtog det foreslåede princip. 
 

7 1715 Årets tilsyn – bestyrelsen 
skal beslutte temaet for 
dette skoleår 

- Baggrund, mål med til-
syn 

- Forslag fra skolen 
- Beskrivelse af den vi-

dere proces 
 

Forslag:  
• Undervisningens organisering  
• Pædagogernes rolle / funktion i skolen (hvordan prioriterer vi ressourcen, hvilke 

indsatser har vi)  
• Princip for planlægningen af et skoleår, herunder arbejdets fordeling mellem de 

fagprofessionelle (lærere og pædagoger) samt 
• princip for inkluderende, faglige fællesskaber herunder også et kig på 
• Fremme af sundhed 

 
Bestyrelsen var enige om at de gerne ville føre tilsyn med en bred vifte af hvordan vi priori-
terer resurserne både økonomisk og fagligt 
 

8 1730 Digital Dannelse v. Lena Lena kom med et kort oplæg og bestyrelsen talte om holdninger til brug af devices i skoleti-
den. 

9 1745 Evt. (O) Pernille takkede Peter for hans store arbejde i skolebestyrelsen. 
 

10  Til kommende møde(-r) (B) 
 

Oliver vil gerne fortælle om elevrådets evaluering af ’lærernes dag’, oktober 2024 

11 1755 Godkendelse af referat Referatet er godkendt 

 Referat v. Lena den 24. oktober 2024 


